

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXXIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

decreuerat, reuocatum ex Hispania, vbi aduersus eum clarissimum bellum Pollio Asinius praetorius gesserat, in paterna bona restituerat, & ora maritimæ praefecerat. Is tum vt praediximus, occupata Sicilia, seruitia fugitiuosque in numerum exercitus sui recipiens, magnum modum legionum effecerat; perque Manam & Menecratem, paternos libertos, praefectos classium, latrocinii ac praedationibus infestato mari, ad se exercitumque tuendum raptu viebatur, cum eum non depuderet, vindicatum armis ac ductu patris sui mare infestare piraticis sceleribus.

- I CAP. LXXIV. Fractis Brutianis Cassianisque partibus, Antonius transmarinas obiturus prouincias subliit; Caesar in Italiam se recepit, eamque longe quam sperauerat tumultuosiores reperit. quippe L. Antonius consul vitiorum fratris sui consors, sed virtutum, quæ interdum in illo erant, experts, modo apud veteranos criminatus Caesarem, modo eos, qui iussa diuisione praediorum ordinatisque coloniis agros amiserant, ad arma conciens, magnum exercitum conflauerat. Ex altera parte vxor Antonii Fulvia, nihil muliebri praeter corpus gerens, omnia armis tumultuque miscbat. Hæc belli sedem Præneste ceperat. Antonius pulsus vndique viribus Caesaris Perusiam se contulerat: Plancus Antonianarum adiutor partium, spem magis ostenderat auxilii,